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Kielikylvyn aloittamiseen Etelä-Sipoossa sivistysvaliokunnan päättämällä 
aikataululla liittyy monia riskejä ja ongelmia. Käsittääkseni asiaan liittyy 
myös oman edun ajamista poliittisten kassakaappisopimusten avulla, 
mitä en voi missään tapauksessa hyväksyä. Päätökset 
sivistysvaliokunnassa tulee tehdä lainsäädännön yhdenvertaisuus- ja 
tarkoitussidonnaisuuden periaatteita noudattaen. 

Nyt Etelä-Sipoon kielikylvyn aloitusta kiirehditään perusteetta ja 
valiokunnan esittämä opetusryhmän koko, 8 oppilasta, on täysin 
vastuuton. Samaan aikaan kaikille kunnan toimialoille, myös 

sivistyspuolelle, kohdistuu säästöpaineita. Perustuslaista tuleva 
yhdenvertaisuus- eli tasapuolisen kohtelun periaate ei täyty. 
Vanhemmilta saatu voimakas kritiikki on ohitettu eikä esitettyihin 
ongelmiin ole etsitty ratkaisua, kuten hyvään päätöksentekoon kuuluisi. 

Esitin kielikylvyn aloittamista Etelä-Sipoossa vuonna 2023. Tämä olisi 
ollut hallittu, kustannustehokas ja pedagogisesti perusteltu laadukas 
ratkaisu. Kielikylvyn aloittaminen kiirehdityllä aikataululla vaarantaa 
Sipoon kielikylpyopetuksen hyvän maineen ja on pedagogisesti täysi 
torso. Haluan irtisanoutua tällaisesta vastuuttomasta päätöksenteosta. 

 


